
 

 

Извештај и Записник 

Седнице ванредне Скупштине Кендо Савеза Србије, 25.10.2020 године, Вршац 

 

Ванредна Изборна Скупштина Кендо савеза Србије 

 

Септембар 25.10.2020 године 

почетак у 14:00h  

 

1. 

На почетку седнице Скупштине КСС ВД Председник Николић Душан је поздравио 

све присутне чланове,  

Изнета је констатација је да је Скупштина КССа организована у складу са 

препорукама везаних за епидемију вируса Ковид-19. 

У уводној речи Душан Николић је рекао: 

Захвалио се клубовима који су узели учешће на кампу и на Индивидуалном 

првенству Србије 2020 у Вршцу. 

Објаснио је да смо били у обавези да ове активности организујемо због 

категоризације спортиста и због испуњавања обавеза према МОС. 

Констатовао је да су камп и такмичење организовани у складу са донешеним 

мерама везаних за епидемију вируса Ковид-19  

Подсетио је да је у фебруару поднео оставку и да је изборна Скупштина КССа 

требала да се одржи 16.03.2020 у Нишу али је одложена због ситуације са вирусом 

Ковид-19. 

Посетио је да је Балканско првенство одложено упркос рекордном броју 

пријављених такмичара. 

Посетио је да је одложено и ЕКЦ2020 и ЕИЦ2020, судијски семинар везан за 

WKC2021 

Образложио да ће КСС помоћи клубовима донацијом хакама и гијева. 

Потребно је усагласити буџет са најављеним смањењем 



 

 

Душан Николић се захвалио клубовима на подршци а посебно се осврнуо на помоћ 

у организовању ЕКЦ2019. 

2. 

Приступило се утврђивању кворума.  

Присутно 9 клубова редовних чланова КСС од 14 и један придружени члан. 

 

1) Макото КК – Бранко Борота 

2) Кокоро КК – Чаба Пете 

3) Катори СК – Иван Јовановић 

4) Мушин КК – Бобан Ђурђановић 

5) Монири КК – Вељко Ђоковић 

6) Кодокан КК - Душан Николић 

7) КК Каишин – Младен Јеличић 

8) КК Гошинкан – Адријана Барси 

9) КК Муген – Ненад Божин 

10) КК Сеиканкаи – Иван Рацић (придружени) 

 

Кворум је урврђен. 

 

3. 

Дневни ред: 

1. Избор новог председника КССа 

 

4. 

Једини кандидат кога су предложили КК Монири, КК Кодокан и КК Макото,  

предлогу се придружио и КК Мушин је Иван Јовановић а подршку је дало још шест 

клубова. 



 

 

Кандидатура је истакнута 09.03.2020 у складу са Статутом КССа и објављена на 

сајту КССа. 

Приступило се гласању: 

8 гласова за и 1 уздржан. 

Скупштина КССа је констатовала да је Иван Јовановић изабран за новоч 

председника КССа. 

Иван Јовановић се захвалио на подршци. 

У свом образлагању будућег рада скренуо је пажњу да је КСС објавио Стратегију 

развоја кендоа од 2018-2021 и да је Стратегија испуњена неких 70% и најавио 

велики рад на испуњавању следећих циљева, и то: 

• Формирање базе података чланова КССа по угледу на ЕКФ. 

• Књига чланова 

• Списак Кјуша 

• Медицински прегледи спортиста 

• Ботовна листа 

• Формирање више нивоа такмичења 

• Побољшање квалитета организације домаћих такмичења 

• Дефинисање дужности и обавеза чланова техничке комисије 

• Повећање учешћа жена у спорту (управљање и такмичење) 

• Формишање јуниорске женске категорије 

• Дефинисање система рада КССа 

• И као један од главних циљева повећање броја кендока по клубовима. 

Иван Јовановић је представио свој тим. 

Генерални секретар Адријана Барси 

Председник техничке комисије Вељко Ђоковић 

Управни одбор: 

• Иван Јовановић (председник) 

• Вељко Ђоковић (представник Иаидо-а) 

• Бобан Ђурђановић 

• Ненад Божин  

• Још три члана ће бити именовани у најкраћем року. 

 

Адријана Барси по статуту КССа учествује у раду УО КСС али нема право гласа 



 

 

 

Иван Јовановић је дао сугестију да у техничку комисију треба да уђу Др Владимир 

Ковчин као председник медицинске комисије и Душан Николић као председник 

судијске организације. 

 

Завршена Скупштина у 15:10h 

У Вршцу, 25.10.2020 године                               

 

                                                                                              Записничар 

                                    Адријана Барши 

          

 

           

 

 

 


